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Huishoudelijke mededeling
U dient conform ons Huishoudelijk Reglement
eventuele wijzigingen in lidmaatschap (opzeg-
ging, overgang naar slapend lid, maandelijkse
contributiebetaling, etc.) door te geven vóór 1
december aan secretariaat of ledenadministratie.
Bij voorbaat dank!
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Bellen, bellen , bellen
De tijd waarin ik door mijn
moeder onder aan de trap ge-
roepen werd met de woorden:
"Rina, telefoon voor je!", ligt al
heel ver achter me. Maar ik
weet nog heel goed dat ik toen
al vaak dacht: hè nu even niet!
Dat hing uiteraard in hoge mate
af van wie er aan de andere
kant van de lijn hing, maar
evengoed heb ik de telefoon al mijn hele leven als
een lastige indringer beschouwd. Dat rinkelt, stoort
en eist zonder meer de onmiddellijke aandacht op.
Liefst als je lekker zit te lezen, naar je favoriete serie
kijkt, of erger nog als je zit te eten of in de badkamer
bent.

Hoe lastig het echter is om zonder telefoon te zitten,
herinner ik me ook nog heel goed, omdat op de dag
dat onze dochter werd geboren en ik de verloskun-
dige en Jelke wilde gaan bellen, de lijn zo dood was
als een pier. Zo kwam het dat de buurvrouw als
eerste wist dat ik ging bevallen en alle contacten via
haar liepen.

We kennen allemaal de zwarte en later grijze
draaischijf-exemplaren en later kregen we druktoet-
sen, maar mijn moeder had op latere leeftijd een
mobiele telefoon avant la lettre. Zij had een hele
lange lijn aan haar toestel laten bevestigen, zodat
ze bijna overal in huis rustig kon bellen. Zittend bij
de kachel of roerend in haar pannen.
 
Tijdens mijn loopbaan in de buitendienst maakte ik
netjes telefonische afspraken met (meestal) inko-
pers in de gezondheidszorg. Normaal gesproken
hadden deze mensen dan tijd voor me gereserveerd,
maar er waren er ook bij die zich tijdens zo’n af-
spraak gewoon telefonisch lieten storen. Dringend
of niet dringend, de lijntjes werden doorgezet en
zo’n afspraak duurde door dit soort onderbrekingen
twee keer zo lang als nodig. Tjonge wat had ik daar
een hekel aan en het was eigenlijk ook in hoge mate
onbeleefd. Tegenwoordig associeer je een lijntje
trouwens met heel iets ander dan een telefoontje….
 
Kon je vroeger het verschil niet horen tussen je eigen
telefoon en die van de buren, nu kijken we niet meer
op van klassieke klanken, kraaiende hanen of kir-
rende baby’s als beltoon. We lopen allemaal met
een mobieltje in de kontzak of in de tas en ook
piepjes en de bliepjes vliegen je om de oren. De
telefoon is een nog veel grotere indringer geworden!
Begrijp me goed, een mobieltje is ook voor mij een
onmisbaar iets geworden. Het enorme gemak van
internet, Google, Siri, WhatsApp etc. etc. is niet
meer weg te denken uit onze maatschappij. Wel vind
ik dat een mobieltje onhoorbaar moet zijn, bij o.a.
sport, dus ook op de golfbaan. Niet storen s.v.p.!
Bellen zonder dringende noodzaak in de baan dus
liever niet!
 

Recent kampeerden wij een weekje met onze vier
kleinkinderen, waarvan er drie de puberleeftijd
hebben. “Grappig” om te zien dat een afspraakje
met een campingvriendje of vriendinnetje dat drie
velden verderop staat, uitsluitend gemaakt kan
worden per telefoon of WhatsApp. Bij de tent of
caravan gaan kijken of hij of zij er is? Ondenkbaar!
Wij hebben onze kleinkids duidelijk gemaakt, dat
we niet gaan kamperen met hen om de hele tijd
mobiele hangjongeren in de caravan of voortent te
hebben. Er was genoeg te doen voor hen op die
camping en het was mooi weer. Vaste afspraken
over wanneer en hoe lang de mobieltjes gebruikt
mochten worden , werden eigenlijk zonder al te veel
morren geaccepteerd. Thuis is dat volgens mij an-
ders.

Overigens zag ik gisteren op het journaal dat er
tegenwoordig veel kinderen op een zomerkamp
gaan en jawel, ook daar werden de mobieltjes in-
genomen en keurig opgeborgen tijdens de activitei-
ten op het kamp. Desgevraagd antwoorden de
kinderen dat ze als er leuke activiteiten waren ze
hun mobieltjes toch wel konden missen!
 
Een positieve afsluiter: binnenkort kunnen we na
een rondje golf onze scores per mobieltje doorgeven
die dan meteen verwerkt worden. Kijk das nou wel
heel handig!

Rina Runia

Bij de kunstkeuken kunt u genieten van 3 etages met kunst en
tevens dineren of lunchen tussen de kunstwerken 

op de begane grond van het monumentale oude gemeentehuis.
Alle kunstwerken kunnen gekocht, gehuurd of geleased worden.

Markt 23 | 5554 CA Valkenswaard | 040 2016814 | info@dekunstkeuken.com | www.dekunstkeuken.com
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Van de voorzitter
Beste golfvriendinnen en -vrienden,
Het is weer tijd voor mijn stukje in de Teeshot. Al-
lereerst wil ik een compliment geven aan de ge-
meente. Onze greens zien er fantastisch uit en ook
de fairways worden steeds beter en sommige lijken
al op een echte golfbaan. Ook de putting green mag
er weer zijn, nadat we in eerste instantie verrast
werden door...

zag het er drie maanden later heel mooi uit.
 

 
Er zijn splinternieuwe banken geplaatst op hole 2
en hole 9 - super geregeld allemaal. Als ik dit be-
richtje schrijf zijn de matchplaykampioenschappen
alweer afgelopen met een waardige kampioen, Jan
François en als runner up Barend Braaksma. Erg
jammer dat er maar weinig inschrijvingen waren en
dat de dameskampioenschappen zelfs helemaal niet
doorgingen. De strokeplaykampioenschappen staan
nu voor de deur en ook daar is het aantal deelnemers
bedroevend laag. Het lijkt erop dat de leeftijd en de
conditie van onze leden hierbij een rol speelt; het
valt voor velen niet mee om 72 holes in 2 dagen te
spelen.
 
Financieel gezien lopen we iets achter op onze be-
groting wat met name te wijten is aan de wat lage-
re contributie inkomsten. Wel neemt ons ledenaan-
tal gestaag toe en lijkt het wervingsbeleid van onze
publiciteitscommissie in de omgeving aan te slaan.
Ook wil ik al onze leden bedanken, die telkens uit
hun kennissenkring mensen weten te motiveren om
bij ons lid te worden. Ook ons clinicteam, aange-
voerd door Kees van der Heijden en Piet Janse, wil
ik in dezen zeker niet vergeten.
 
Deze week was het erg warm en door de extreme
temperaturen zijn de damesmiddag, de zomercom-
petitie en heren vragen dames afgelast. Heel erg
jammer maar wel noodzakelijk denk ik. Wie kan de

Parklaan 54a entree Interesting Office
5613 BH Eindhoven

Brouwerijplein 84
5551 AE Valkenswaard

Telefoon +31(0)40 291 09 69   
 

notarissen@willemsensmeets.nl
www.willemsensmeets.nl
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verantwoordelijkheid nemen als er iets onherroepe-
lijks gebeurt? Ik wil de wedstrijdcommissie, de DDD
en VVMM bedanken voor hun wijze besluiten.
 
Een hele andere gedachtenkronkel van mij: is het
iets om voor onze vereniging om een ”club van 100
of 50“ in het leven te roepen? Een groep mensen
die de VGC een warm hart toedraagt en die de
contributie zo laag vindt dat zij wel een extra bij-
drage per jaar beschikbaar willen stellen. Hiervan
kunnen we dan jaarlijks wat extra’s doen. Vindt
iemand dit een goed idee en wil je ook proberen dit
van de grond de trekken, dan zouden we dat zeer
op prijs stellen. Over het hoe en wat willen we graag
met de initiatiefnemer(s) brainstormen.
 
Ik wil afsluitend iedereen die er nog op uit trekt een
hele fijne vakantie wensen. Wij treffen elkaar zeker
op of rond de baan. 

Wat mij betreft nog 2 opmerkingen: 1) sla niet af
als er personeel in de baan is en 2) toon begrip voor
nieuwe leden in de beginperio-
de van hun lidmaatschap en
zorg ervoor dat zij zich snel
thuis voelen bij ons golfclubje.
 
Groetjes,
Frank Smulders
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Pietje Precies

- Baanpersoneel heeft ALTIJD voorrang. Wachten
is een schone zaak. Word niet ongeduldig of denk:
"Zover kom ik toch niet". Nee, wacht totdat
diegene klaar is of laat weten dat je mag spelen

- Als een bal tegen een lichtmast of lantaarnpaal
komt, moet de bal altijd opnieuw gespeeld wor-
den, zonder straf. Het maakt niet uit of de bal out
of bounds is komen te liggen

- Netten zijn vaste obstakels. Ontwijken zonder
straf volgens regel 16. Dus niet omhoog (laten)
houden of op je schouders leggen

- Bij out of bounds altijd teruggaan naar de oor-
spronkelijke plek, met strafslag. Wij hebben bij
de VGC geen lokale regel ingevoerd die toestaat
dat je “in de buurt van de plek” of dichtstbijzijn-
de fairway verder mag spelen, wanneer je bal out
of bounds of niet te vinden is

- Als je bal om welke reden dan ook terug op de
afslagplaats komt, mag de bal altijd weer opge-
teed worden

- Blijf in het spel achter de laatste bal en blijf
stilstaan als de speler aan de beurt is

a) Als mijn bal met zijn ondervlak geheel op de lijn
ligt, ligt die op de lijn en vind ik dat die in moet
zijn

b) Als mijn bal ook maar een beetje binnen de baan
hangt, reken ik ‘m goed (binnen de baan)

c) De lijn is out of bounds, dus als de bal de lijn
raakt, is de bal out of bounds

d) Als de bal voor meer dan de helft boven de lijn
ligt is de bal out of bounds

Pietje Precies zet de puntjes op de i's.
 
De uitdrukking de puntjes op de i zetten was vroe-
ger de puntjes op de i's zetten.
Je kan natuurlijke 2 puntjes op één i zetten, maar
dat is niet de bedoeling.
Voor de meesten is dat muggezifterij, maar voor de
puristen muggenzifterij.
 
Golf is een spel vol respect en sportiviteit; we
moeten de tradities en regels respecteren. (Uit-
spraak van Jack Nicklaus)
 
Een paar van die zaken:

 

Wanneer is een bal out of bounds?
We weten inmiddels bijna allemaal dat de out of
bounds grens zich aan de binnenkant van de witte
paaltjes bevindt. Vaak wordt die aangegeven met
een witte lijn.Stel je bal rust op de lijn van de out
of bounds grens maar een deel van de bal hangt
nog net boven de baan. Is bal A hiernaast out of
bounds of niet?
 

Kijk voor de juiste oplossing op bladzijde 22.
 
Tip. Heb je al de gratis App met de golfregels op je
mobiel? Download: Rules of Golf R&A. Daarna bij
instellingen de taal aanpassen voor Nederland.

Er is zowel een spelerseditie alsmede de officiële,
uitgebreide golfregels (Engelstalig).
 
Help elkaar met de nieuwe regels. En zie je dat er
iets mis gaat, stuur mij een
mailtje en ik kaart het graag
aan in een volgende Teeshot.
 
Veel plezier op de golfbaan!

Piet Janse
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Dutch Amateur Championship op de Eindhovensche Golfclub
Begin augustus werd op de Eindhovensche het
Dutch Amateur Championship gespeeld. Daarbij
was een groot aantal vrijwilligers nodig en na een
oproep onder onze leden, heeft een tiental VGC-ers
zich opgegeven om te helpen. Zij hebben, veelal als
spotter, enkele dagdelen opgeofferd om het kam-
pioenschap tot een succes te maken. Als dank voor
hun inzet mochten de vrijwilligers op de zondag na
het kampioenschap zelf een ronde lopen op de
Eindhovensche.
 
Het was een waar genoegen de amateurs, jonge
mannen en vrouwen van ca 15 tot 21 jaar, bezig te
zien. Op een par 4 van 275 meter sloegen de
meeste heren de bal "gewoon" met één slag op de
green... Het regende birdies (en op vrijdag ook

pijpenstelen, waardoor de wedstrijd een tijdje
moest worden stilgelegd).
In de rough geraakt? Ach, dan sla je toch gewoon
vanuit de rough op de green, 150 meter verderop.
Als ik nog eens zo zou kunnen golfen... (Ja, ik weet
het, in my dreams).
Maar we hebben op zondag
toch mooi 18 holes op deze
prachtige baan gelopen, iets
wat voor stervelingen met han-
dicap 36 (en hoger) er normaal
niet in zit. Volgend jaar zijn er
weer vrijwilligers nodig!
Ik weet er al een paar...

Peter Maathuis
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Valkenswaard, Nieuwe Waalreseweg 199

www.coppelmans.nl

✂

€5.-
KORTING

Tegen inlevering van deze bon en bij besteding van €20.-

Geldig t/m 31 oktober 2019

Filevorming en vertraging
Aan files op de weg zijn we al gewend, maar ook op
een bospaadje kan het druk zijn. Lenie de Vries zond
ons deze foto van een aantal dames die van de fi-
lenood een deugd maken en het zo te zien wel ge-
zellig hebben in de file.

Ledenadministratie
Op onze website houd ik een pagina "Ledenadmini-
stratie" bij - die vind je na inloggen onder "Leden".
Daar zie je in detail de laatste ontwikkelingen in het
ledenbestand.

Na de gebruikelijke terugval rond de jaarwisseling
was het ledenaantal eind 2018 tot 345 gezakt. In
de loop van het jaar hebben zich, mede dankzij
clinics (zie elders in deze Teeshot) en andere acties
van de leden, aantrekkelijke kennismakingsacties
en de huis-aan-huis verspreiding van folders, inmid-
dels circa 25 nieuwe leden aangemeld en naderen
we de 370.
Het ledenaantal blijft een punt van voortdurende
zorg voor het bestuur: als het aantal leden te ver
daalt, wordt een contributieverhoging (na 2020)
onvermijdelijk. Dat moeten we, indien enigszins
mogelijk, proberen te voorkomen.

Omdat dit de laatste Teeshot is, die verschijnt voor
de belangrijke datum 1 december, wil ik eenieder
herinneren aan de regels van het Huishoudelijk
Reglement dat vastlegt dat wijzigingen in het lid-
maatschap (overgaan op slapend lidmaatschap,
lidmaatschap beëindigen) vóór 1 december moeten
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worden doorgegeven. Doe dat bij voorkeur per mail
of whatsapp - dan ligt het bericht vast en gaat het
niet verloren.
 

Ongewenst terras-bezoek
In de afgelopen jaren hadden wij steeds vaker
(meestal nachtelijk) bezoek op ons terras van jon-
geren die een rustig hoekje zochten om te "chillen"
dan wel voor het roken van een jointje. De volgen-
de ochtend was er dan allerlei troep tussen het
versleepte terrasmeubilair te vinden.

Het bestuur heeft daarom twee maatregelen getrof-
fen: het terrasmeubilair gaat achter slot en grendel
en we laten camera-toezicht installeren.
Er is een kooi voor de terrasstoelen gekomen en er
zijn twee videocamera's gemonteerd, die continu
zowel de lange zijde als de korte zijde filmen. Het
videomateriaal van de camera's wordt opgeslagen
op een (digitale) videorecorder, die de beelden
ongeveer een week bewaard. Daarna worden de
oudste opnames overschreven door nieuwe beel-
den.

Uiteraard zit er niet iemand 24 uur per dag die ca-
merabeelden te bekijken. Alleen als er 's morgens
troep op het terras wordt aangetroffen, wordt de
videorecorder geraadpleegd.  Bestuursleden kun-
nen vanuit huis de videorecorder benaderen om
beelden op te vragen, maar opvragen in het clubhuis
gaat aanzienlijk sneller (wegens de trage internet-
verbinding op het sportpark).

En zo krijgen we plaatjes als hieronder van jongelui
(dit zijn de eerste 2, er komen er nog 4 achteraan),
die het zich gemakkelijk maken op ons terras nadat
wij zijn vertrokken. Vaste "klanten" kunnen zo
worden gemeld bij de beheerder en/of politie...

Peter Maathuis
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Beleefd aanbevelend
Beleefd aanbevelend: Peter Maathuis, sloop en
innovatie!
Ik heb al herhaaldelijk mogen (en soms moeten)
constateren, dat Peter een heel slimme jongen is.
Maar toen ik hoorde dat hij een benzineauto gedeel-
telijk ging slopen om er een elektrische auto van te
maken, was ik stomverbaasd en wilde ik wel eens
weten hoe hij dat zou realiseren. Tenslotte heeft hij
om te beginnen geen grote garage en het leek me
sowieso een schier hopeloze puzzel. Maar Peter
heeft zo zijn onwrikbare overtuigingen en één
daarvan is: ”Als je je in iets verdiept kun je héél veel
en wat je dan nog niet weet, kun je via internet
oplossen”.

Zijn uitgangspunt was dus: ik wil een elektrische
auto maken door een bestaande benzineauto ge-
deeltelijk te slopen en ervoor te zorgen dat hij
daarna op elektriciteit kan rijden. Er kwamen nog
enkele voorwaarden bij kijken, zoals dat de auto
duurzaam moest zijn. Een elektromotor gaat ge-
makkelijk 1.000.000 km mee, dus dan moet de rest
van de auto dat ook kunnen volhouden…
 
Dus op zoek naar een compacte auto die duurzaam
is en dan kom je al snel uit bij de Audi A2, omdat
die van aluminium (= duurzaam) is. En omdat een
aluminium auto relatief licht van gewicht is, is ie
goedkoop in het gebruik (in 2000 was de A2 al goed
voor een verbruik van 1 op 30!!). Nu had Peter al
enige jaren een A2 als hobby-auto en er moest er
dus één bijkomen om enkele vitale onderdelen in te
ruilen voor de innovatie. Laten we het even op een
rijtje zetten: auto A dient gespaard te blijven, want
hij moet toch wel mobiel blijven nietwaar? Auto B
moet er komen en mocht eigenlijk niets kosten,
omdat daar onderdelen uitgehaald zouden worden
en de nieuwe onderdelen ingebracht. Als eenvoudi-
ge alfa kon ik dit nog net volgen.
Peter ging op zoek naar een te slopen A2 “voor
weinig” en laat hij die nu via de Belgische “Markt-
plaats” vinden in de Ardennen, in een gehuchtje dat
deel uitmaakt van de gemeente Bastogne, tegen de
Luxemburgse grens aan. Vraagprijs € 400 en ge-
kocht voor € 350. Peter huurt in Eindhoven een
autoambulance en koerst samen met Gea richting
Bastogne. Het vehikel stond achter een boerderij en
met behulp van een tractor (de auto kon zelf niet
meer rijden als gevolg van een kapotte distributie-
riem) werd het ding achter de ambulance gezet,
waarna de auto met een lier erop getrokken werd.
Wat riemen om de wielen om hem vast te zetten en
rustig weer op weg naar Valkenswaard.
 
Dan staan er dus opeens drie auto’s op de oprit en

in de voortuin van
het huis van Gea en
Peter en kan de pret
beginnen.

Maar wijsneus als ik
ben, vraag ik me af
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of dat allemaal wel mag: straks rijden in een zelf
geconstrueerde auto. Toen hoorde ik iets merkwaar-
digs. In Duitsland rijden er al zo’n 10 auto’s van het
type Audi A2 rond, waarin Peters plannen al zijn
uitgevoerd. Stel, dat de RDW (de jongens van de
Nederlandse nummerplaten) zegt dat ze, om wat
voor reden dan ook, de auto niet toelaten, dan is de
oplossing: de auto naar Duitsland transporteren,
daar laten keuren en vervolgens keurig volgens de
voorschriften de auto weer invoeren. Er volgt in
Nederland geen keuring meer want de regel is: als
in een van de EU-staten de auto is toegelaten, geldt
dat voor alle andere EU-landen.
Peter heeft eind juni de auto uit België opgehaald
en alles wat met de benzinemotor te maken heeft
uit elkaar gehaald; het ijzer en aluminium geschei-
den en van alles verkocht, zoals andere onderdelen
die overbodig zijn, bijvoorbeeld de startmotor,
stukken uitlaat en de airco. Zo komt er meer dan
voldoende ruimte voor de elektromotor, die de
benzinemotor gaat vervangen. De nog aanwezige
versnellingsbak heeft nog wel een gedeeltelijke
functie, maar dient vooral als aanhechtingspunt
voor de elektromotor. Eind juli was alles wat eruit
moest uit de donorauto. Zijn streven is om eind dit
jaar elektrisch rond te rijden.
 
Ik heb van Peter een heleboel technische details te
horen gekregen, die ik jullie zal besparen want het
gaat toch om een bijzondere hobby van een van
onze leden en niet om het technische niveau van
onze leden op te vijzelen. Maar één ding wil ik jullie
toch niet onthouden en dat is het volgende: Peter
wil op de wat langere termijn zijn elektrische auto
aanpassen, zodat die nuttig is voor de leverantie
van stroom in huis. Omdat ik weer een heel vraag-
tekengezicht kreeg, legt hij me uit hoe. Peter krijgt
nu van de stroomleverancier 21 cent voor het teveel
aan elektriciteit dat door zijn zonnepanelen wordt
opgewekt. Over drie jaar wordt dat teruggebracht
tot 7 cent. Hij gaat nu zoeken naar een oplossing,
waarbij te veel opgewekte stroom niet naar de
stroomleverancier gaat, maar naar zijn auto, die
dan als opslag dient. Alleen weet hij nog niet precies
hoe hij de teruglevering van de elektriciteit vanuit
de auto naar het stroomnet in zijn huis moet krijgen,
maar hij zal tegen die tijd ook daar wel weer een
oplossing voor bedacht hebben.

Toen ik wegging, heeft Peter me even een kijkje
gegeven onder motorkap, van zowel auto A (het
vervoermiddel, links) als auto B (het project,

rechts). Auto A rijdt (nog?) op benzine en daar is
de motorruimte volgepakt met slangen, buizen en
bekabeling. In auto B is de motorruimte leeg, op
een eenzame versnellingsbak na.

Behalve dat Peter wel eens onder de auto ligt te
sleutelen, is hij ook mede-oprichter en penning-
meester van de Nederlandse Audi A2 Club, waarvan
de leden een paar keer per jaar bijeen komen voor
een toerrit en om elkaars bolides te bewonderen.
 
Ik ben onder de indruk van wat hij allemaal aan het
doen is, maar ook blij, dat ik me niet met dat soort
ingewikkelde zaken hoef bezig te houden. Boven-
dien hebben wij alfa’s daar geen tijd voor!
 
Ben Thijssen

Witgoed - Elektronica - Huishoudelijk
Audio - TV- Inbouwapparatuur

Eindhovenseweg 64

Valkenswaard

T. 040 - 201 30 16

Al vanaf 1959 uw vertrouwde adres!
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Op bezoek bij Martin Postma
Interview met een vrijwil-
liger in hart en nieren.
 
Ons gesprek is nog maar
nauwelijks begonnen of ik
moet de atlas erbij pak-
ken. 
Dat komt omdat Martin
Postma in de Noordoost-
polder is geboren. Op een
woonark, in 1949. Zijn
ouders waren Fries. Zijn
vader werkte als kok voor
de Rijksdienst voor de
IJsselmeerpolders. En dat
betekende dat het gezin
regelmatig verhuisde, met
het werk mee. Martin vertelt dat er destijds ook veel
arbeiders uit Zeeland en Brabant daar werkten en
die gingen vaak in het weekend naar huis.
Martin ging in Emmeloord naar school, tot de 5e klas
lagere school. Toen verhuisde zijn familie naar
Dronten in Oostelijk Flevoland, voor de volgende
drooglegging.
“Toen Oostelijk Flevoland werd drooggelegd, had
men al geleerd dat er een dijk helemaal om het
nieuw stuk land gebouwd moest worden. Dat was
met de Noordoostpolder niet gedaan en toen ging
het land langs de grens van het nieuw verworven
land verzakken doordat het grondwaterpeil zakte.
Daarom heb je ook het Veluwemeer. Ja, de Neder-
landers zijn de beste water-land-bouwers ter we-
reld,” zegt Martin met enige trots. (Wedden dat nu
iedereen die dit leest inmiddels ook de atlas erbij
heeft gepakt?)
 
Zijn Opa had een aannemersbedrijf en Martin wist
al van jongs af aan wat hij wilde worden: timmer-
man! Dus toen hij van de lagere school kwam, toog
hij naar kostschool in Wolvega voor de 4-jarige LTS-
opleiding. Tweemaal per maand mochten de circa
200 leerlingen vrijdags naar huis tot zondagavond.
Net 16 jaar oud, met zijn LTS diploma op zak, begon
Martin bij een aannemer in de bouw.
Enkele jaren later leerde hij Margriet kennen op een
feest in het theater De Meerpaal in Dronten. Haar
zusje was getrouwd met de directeur. In die tijd
werden er heel veel tv-shows en andere evenemen-
ten georganiseerd in De Meerpaal.
Na een herniaoperatie moest Martin ander werk
zoeken en hij begon op de tekenkamer voor de
gemeenten van Flevoland. Maar het zuiden (lees:
Margriet) begon steeds meer te trekken.
Omdat Margriet in Aalst woonde, solliciteerde Mar-
tin, na zijn huwelijksaanzoek, bij een onder-aanne-
mer van de TU in Eindhoven. Toch weer als timmer-
man (de herniaoperatie was succesvol en het bloed
kruipt…)
Toen het bedrijf na circa 2 jaar failliet ging, kwam
hij via een zwager terecht bij MCB in Eindhoven. Dat
was magazijnwerk met betrekking tot bevestigings-
materialen en daar werkte hij een jaar of 10.
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Inmiddels woonden Margriet en Martin in Dommelen
en waren hun 2 dochters geboren. “De een woont
in Warmenhuizen, boven Alkmaar, en de andere in
Vleuten bij Utrecht. Ja, we hebben 5 kleinkinderen.
We hadden best oppas-Oma en -Opa willen zijn,
maar met zulke afstanden werkt dat niet.”
 
Via een buurman kwam Martin in contact met PTT
en zo werd hij in de 70-er jaren postbode. Zijn
werkgebied strekte zich uit van Heeze tot Luijksge-
stel. Na een paar jaren wilde Martin meer contact
met mensen en in die tijd betekend dat: achter het
loket werken. Daarvoor moest hij de (avond)mavo
doen. “Alles in die tijd ging via het loket,” vertelt
Martin. Die tijd herinner ik me ook nog goed. Voor
alles ging je naar het postkantoor, niet alleen voor
postzegels en post. Het was ook een bankkantoor
van de Rijkspostspaarbank (de “volksbank” waar-
over nu weer wordt nagedacht). Zo had je te maken
met de PTT-mensen achter het loket. En ineens
moesten we via apparaten geld pinnen in plaats van
met je spaarbankboekje naar het loket.
 
Martin werkte na de overgang naar pinautomaten
o.a. bij het vervoersbedrijf van PTT en had contact
met zakelijke klanten, bedrijven zoals Walra waar
meisjes vroeger hun linnen-uitzet bestelden (be-
staat ook al niet meer). Bij PTT maakte Martin de
transitie mee van Bescherming Bevolking (beter
bekend als de BB) naar bedrijfshulpverlening. Elk
bedrijf werd verplicht om eigen BHV-mensen te
hebben. Die moesten uiteraard ook kunnen reani-
meren. “We hadden regelmatig wedstrijden met
Lotus-slachtoffers. En ja, natuurlijk, toen Dammie
dat hoorde, vroeg ze mij om de coördinatie van onze
EHBO-leden te doen. Het wordt verder geregeld door
EHBO St-Nicolaas, die de cursussen reanimatie en
AED verzorgt. Dan denken Martin en ik direct aan
de zeer snelle, en mede daardoor succesvolle, rea-
nimatie van Paul, een van onze leden, nog maar
enkele maanden geleden. Naar aanleiding van dat
voorval hebben zich direct een aantal leden opge-
geven voor de cursus, die uiteraard wordt betaald
door de vereniging, evenals de jaarlijkse herhalings-
lessen.
 
In '95 stopte Martin bij PTT. Inmiddels waren Mar-
griet en hij verhuisd naar het ouderlijk huis van
Margriet. “We wonen er nu 27 jaar en ik heb er als
timmerman in de loop van de jaren veel aan veran-
derd en gemoderniseerd. De tuin is precies groot
genoeg om met z'n tweeën te behappen. Margriet
heeft de groene vingers en ik maai het gras.”
 
Martin vertelt dat hij contact kreeg met het Oplei-
dingscentrum Europees Fonds in Eindhoven dat
geleid werd door het Breuer Instituut in Zwolle. Daar
ging hij lesgeven in de omgang met materiaal,
machinevaardigheden en stand- en decorbouw.
Toen de subsidies voor deze opleiding stopten,
werkte hij 1½ jaar bij een parketvloerenbedrijf in
Breda, totdat hij weer last kreeg van zijn rug en een
tweede herniaoperatie moest ondergaan.
Tijdens de herstelperiode vroeg Breuer of hij toe-
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voor: Camping, 
Barbeque of
Terras verwarming

(in 5 of 10,5 kilo flessen)

GAS er op?

MARCO GAS 

zicht wilde houden in Hilversum bij de show- en
decor-bouw in de tv-studio's. “Met mensen omgaan
vond ik heel leuk. In Hilversum waren toen vluch-
telingen uit Sarajevo en andere plaatsen in Bosnië.
Er waren hoogopgeleide mensen bij die een spring-
plank nodig hadden en snel doorgroeiden naar
productiemaatschappijen om decors te bouwen voor
shows.”
Twee jaar later werkte Martin bij Agens (“de active-
rende kracht”) in Den Bosch om te toetsen wat
mensen met een beperking nog wel of niet konden,
voor bedrijven zoals Ergon en sociale werkplaatsen.
En tenslotte werd Martin conciërge bij de Christof-
felschool in Aalst. “Geweldig vond ik het met de
kinderen. Als hun werd gevraagd wie de baas was
van de school: Meneer Bert (directeur) of Meneer
Martin, riepen de kinderen steevast: Meneer Mar-
tin.”
 
“Met 64 jaar ging ik met pensioen. En kreeg ik tijd

voor golf. Margriet golfde al een
jaar. Ik nam les en wilde ook
meteen lid worden vanwege de
gezellige sfeer bij onze club. Ik
vind het leuk om te helpen en
daarom sta ik regelmatig ach-
ter de bar. Een half jaar geleden
vroegen ze mij om lid te worden
van de  VVMM-commissie om
o.a. de deelnemers in te schrij-
ven voor diverse wedstrijden
met behulp van de computer.

Dat doe ik ook graag en daarin ben ik mij nu aan
het bekwamen.”
 
Het leren houdt nooit op als je zo actief in het leven
staat als Martin!

Gea Bloemen
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• A la carte serre restaurant • Grand Buffet & Live Cooking 

• Catering & Partyservice

OSAKA - exclusief Japans

PEKING GARDEN - Cantonees & Sichuanees

Patron Cuisinier Tokin

 

Markt 18, 5554 CC  Valkenswaard

Tel./fax: 040-201 52 48 • www.pekingosaka.nl

R E S T A U R A N T

Clinics
Naast clinics waarvoor individuele geïnteresseerden
zich via de website kunnen aanmelden, is onze
Publiciteitscommissie dit jaar gestart met het actief
benaderen van organisaties in Valkenswaard en
directe omgeving met een aanbod om voor hun
medewerkers een clinic te organiseren. Daarbij
mikken we zoveel mogelijk op de "oudere" werkne-
mers, die binnen afzienbare tijd met pensioen gaan
en tijd hebben om te golfen. 
Het betreffende bedrijf (of de personeelsvereniging)
betaalt per deelnemer een kostendekkende bijdra-
ge, zodat onze vereniging er financieel niet onder
lijdt. De clinics zijn primair bedoeld om onze club
meer naamsbekendheid te geven met het idee dat
die naamsbekendheid op termijn tot ledenaanwas
gaat leiden.
 
VDL Bus Modules
Citaat uit mailtje van Frank Vandeven van VDL een
paar dagen na de clinic:
Nog even terugkomende op de golf clinic.
Iedereen vond het ontzettend leuk.
Goede uitleg mooi clubhuis, vriendelijke mensen.
 
Petje af!! Voor herhaling zeker de moeite waard.
Nogmaals dank je wel.
 
Adverteerders-clinic
Omdat we geen sponsordag meer organiseren voor
onze adverteerders, heeft de Sponsorcommissie de
vrijgevallen zondag 14 juli aangegrepen om onze
adverteerders persoonlijk te benaderen met de
vraag of zij zin en tijd zouden hebben om eens
kennis te maken met golfsport en -vereniging.
In het "Afwas-teiltje" in deze Teeshot is hierover
een kort verslagje te lezen.
 
Dereumaux
Op 25 augustus ontvingen we de medewerkers van
Dereumaux. Nog net op tijd voor een plaatje...

 
 
Wedertklank
Gepland voor eind september is een clinic voor het
seniorenorkest De Wedertklank, dat al eerder bij
ons op bezoek kwam om de opening van de nieuwe
greens in het voorjaar luister bij te zetten. Een se-
niorenorkest is natuurlijk precies onze doelgroep en
van onze leden spelen er een paar mee in het orkest.
De overige orkestleden zijn dus potentiële golfers.
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Onze baan - waard om te weten
De perikelen van het vorige golfjaar liggen gelukkig
achter ons: de hinder door de aanleg van het
nieuwe beregeningssysteem en het groot onder-
houd van de velden 5 en 6 (hole 1, 2 en 9), in
combinatie met de extreme droogte was een klein
drama. Maar na het groot onderhoud zijn de velden
inmiddels goed hersteld, zodat plaatsen nu niet
meer nodig is. Ook de greens van hole 5 en 6, be-
schadigd door het leggen van leidingen, zijn na
bewerking weer in een redelijke conditie. De rough
en de fairway zijn hiervoor kort gemaaid en door-
gezaaid en de groei zit er weer volop in. De rough
op hole 7 is kort gemaaid voor het Piet Jan Knor
toernooi en kan nu weer doorgroeien tot goede
rough hoogte en dat zal zo blijven dit jaar. Tenslot-
te spelen wij op een sportpark en het zal een
kwestie van geven en nemen zijn en blijven. Dat
geven en nemen komt ook tot uitdrukking in de
(beperkte) hoogte van de contributie voor VGC-le-
den.

Omdat ik course-rater ben van de Nederlandse Golf
Federatie heb ik met hen goede contacten. Daardoor
was het veel gemakkelijker om snel een officiële
dispensatie-regeling te krijgen om ook na 1 mei
2019 nog te mogen plaatsen op de fairways van hole
3 en 4. In het najaar van 2018 en het vroege
voorjaar van 2019 heeft de gemeente de greens van
hole 5, 6 en 9 totaal gerenoveerd. Ze liggen er in-
middels perfect bij.
In januari van dit jaar werden de werkzaamheden
op de driving range afgerond: een aanzienlijk ho-
gere ballenvanger van 14 meter hoog als afscheiding
tussen de driving range en de hockeyvelden, waar-
door de beperking vanwege hockey op de aangren-
zende velden nu niet meer van toepassing is.
Wel wil ik u dringend verzoeken, als u ver slaat met
uw driver, deze niet meer te gebruiken omdat er
steeds meer drivingrangeballen rechts over hek en
achter over het hek gevonden worden!
Inmiddels is ook de oefengreen helemaal gereno-
veerd. Die is sinds 12 juli jl. weer voor ons  beschik-
baar.

In het najaar van 2018 heeft het heel veel uren van
onderhandelen gekost, maar deze onderhandelin-
gen (SBGV-bestuur, VGC-bestuur en baancommis-
sie VGC met de gemeente Valkenswaard) hebben
er toe geleid dat we de onderhoudskosten konden
verlagen met ruim € 13.000 (2018 t.o.v. 2017).  Een
deel daarvan is het gevolg van het feit dat de vrij-
willigers/leden van de baancommissie een aantal
werkzaamheden nu zelf uitvoeren. En daar hebben
we allemaal profijt van, al was het alleen maar om
de contributie laag te houden.
 
Om onze leden van dienst te zijn heeft de baancom-
missie aan de gemeente verzocht om banken te
plaatsen op afslag  2 en 9 en deze zijn inmiddels
geplaatst. We kunnen nu van deze luxe genieten bij
de teebox van hole 2 en de teebox van hole 9. (Te
lang genieten valt onder “onnodig oponthoud”, maar

dat weten we allemaal, toch ;-)

Sinds enkele weken is er bij de ingang van hole 7
een hek geplaatst. De gevaarlijke situatie van
plotseling opduikende sportparkgebruikers vóór de
teebox van 7 is nu verleden tijd. Opletten moet
natuurlijk altijd. Verder wordt hole 7 helemaal golf
specifiek ingericht met smalle fairway en hoge
rough.

Tijdens de laatste maandelijkse overleggen met de
onderhoudsdienst is door hen meerdere malen
dringend aandacht gevraagd voor de gevaarlijke
situaties die ontstaan omdat meerdere van onze
leden afslaan/slaan terwijl er op een hole (fairway/-
green) gewerkt wordt. Op geen enkele andere
golfbaan is dit toegestaan en er staan daar ferme
sancties op. Wij hopen dat het niet zo ver komt,
maar als dit niet verandert, zal als eerste de ge-
meente sancties opleggen. Dat kan betekenen dat
een of meerdere holes voor kortere of langere tijd
gesloten worden tijdens werkzaamheden. We kun-
nen dit alleen voorkomen door ons te houden aan
de afspraak: baanpersoneel heeft altijd
voorrang en dus niet afslaan/slaan als er gewerkt
wordt.
 
Het bestuur heeft op verzoek van de baancommissie
hierover een e-mail gestuurd naar alle leden. Als u
toch speelt als personeel bezig is, kunt u rekenen
op een schriftelijke waarschuwing en bij her-
haling een tijdelijke schorsing.
Ook heeft het bestuur de gemeente geïnformeerd
over deze mail naar alle leden en erop aangedrongen
dat baanmedewerkers bij overtreding de naam en
het tijdstip doorgeven aan het bestuur. De baanme-
dewerker kan ook even een fotootje van u maken;
daarvoor hoeft hij de maaimachine niet eens stop
te zetten...

De samenwerking met de onderhoudsdienst is
voortreffelijk en wij willen dit graag zo houden; daar
is ook uw medewerking voor nodig. Wat er volgend
jaar te gebeuren staat op onze golfbaan, daar kom
ik in de volgende Teeshot nog op terug. 

Mochten er vragen zijn over de hier beschreven
zaken of over baanzaken die niet zijn beschreven:
neem contact op met de baancommissie: e-mail
baan@valkenswaardsegolfclub.nl. Dat kan heel
verhelderend werken.
 
Als we GEWOON doen wat de regels voorschrijven
en van ons vragen en ons GEZONDe verstand ge-
bruiken, dan is en blijft het GEZELLIG !
 
Pierre Velter
Voorzitter baancommissie VGC
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Afwasteiltje
Voor één keer geen vaatwasser, maar een
afwasteiltje 
Vaatwassers zijn er in diverse soorten en maten.
Van grote industriële, tot vaatwassers voor gezins-

gebruik. Maar in de vakantie heb je
aan een afwasteiltje genoeg. Sommi-
ge golfers gaan met de caravan naar
Spanje, Kroatië, Frankrijk, Italië, enz.
Sommigen zijn maanden weg, ande-

ren weken. Deze golfers hebben dus met het afwas-
teiltje rondgelopen.
De “hotel gasten” uiteraard niet. De volgende keer
weer een gewone vaatwasser.
 
Wedstrijden
Door vakanties veel wedstrijden gemist.
Allereerst de Presidentcup. Zag op de foto dat Frank
een hole-in-one had geslagen. Frank ”Proficiat”!
Uiteraard trok hij aan de bel voor een
rondje. Ik was er niet; dus die heb ik
nog tegoed.

Vrijwilligersdag. Helaas, ik speelde in
Mauriac. Mooie baan naast de camping. Geen fiets
nodig.

Avondwedstrijd: Ondanks de mindere weersver-
wachtingen ging deze wedstrijd wel door. Maar ja,
Viva La France.

VaRoSo werd verschoven vanwege de verwachte
hitte. Slim besluit. Nou kan ik wellicht ook nog in-
schrijven.
 
VVMM naar Duitsland
Ooit op schoolreis geweest met de bus? Dat gevoel
hadden we toen we naar West-Rhein gingen. On-
derweg werd de indeling bekend gemaakt. Score-
kaarten werden toegelicht door Pim.
(Wat heeft hij er een werk aan gehad. Pim: “Super”!)
 
Daarna een heerlijke ronde gelopen welke uiteinde-
lijk door Maarten Ingelse werd gewonnen. Deze keer
geen “poedel” (Teveel gegadigden).
BBQ????? Viel tegen......
 
Terug in de bus begon Herman aan zijn moppen-
reeks. Veel gelachen. Jos, Pim, Herman: bedankt
voor de geweldige organisatie! Het was een super-
dag. Ik neem aan dat we dit ieder jaar doen? Dus
mijn vraag: ”Waar gaan we volgend jaar heen?”.
 
Wiekent
Wie is de eerste? De vorige werd door iemand goed
beantwoord. Het was de bunker op hole 6.

Nu een nieuwe kans.
Schilderij. Maar waar
hangt het?
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Marshal hond
Vrijdag 19 juli kwam ik even marshallen. Nou is
vrijdag niet de moeilijkste ochtend. Iedereen ken

ik, dus een praatje en een
terechtwijzing is voldoen-
de. Maar vandaag had ik
mijn hond mee genomen.
Ik heb hem getraind tot
Marshal-hond. Nu her-
kent hij een “overtre-
ding”, bijv. geen pitch-

mark repareren, bunkers niet aanharken, golftassen
voor de green, geen voorrang geven, zwart spelers.
De eerste keer zal hij blaffen, als waarschuwing. Bij
de tweede overtreding, zal hij grommen. Bij de
derde overtreding... ...dan bijt hij. Dus je bent ge-
waarschuwd. Hierbij een foto, zodat je hem kunt
herkennen. Roepen heeft geen zin. Hij heet Elcar,
maar hij luistert toch niet.
 
Hitte golf. Of golfen in de hitte?
Nieuw hitte record. En jawel in Gilze. Laat ik nou
daar net op de camping zitten. Het was GEEN doen.
Maar dan krijg ik een appje van Peter van Doorema-
len. Hij heeft 72
holes (geen type-
fout) gelopen in deze
hitte! Ja, je leest het
goed 72 holes. Gek?
Ik ken hem en denk:
“Ja, gek”. Maar ja,
hij moet natuurlijk wel blijven oefenen. Naderhand
hoorde ik dat hij 18 holes gespeeld had met 4 ballen.
Zijn dit 72 holes?
In het verre Oosten is het ook warm, of heet? Zie
hier een clubhuis in het verre Oosten. Daar is het
nog veel warmer. Maar ja, daar hebben ze wel
airconditioning!

Pro-cup
Hierbij de winnaar: Toon van Gennip. Met +7 ver-

sloeg hij de pro. Of
je bij Toon ook les-
sen kunt boeken,
weet ik niet.
 
Ik blijf in ieder geval
bij Ward.

 
 
Zomercompetitie
Vier woensdagen golfplezier. De wedstrijd van 24
juli werd afgelast, vanwege de hitte.
Commentaar: hoe kun je nu een zo-
merwedstrijd afgelasten vanwege
zomerweer? Is het een keer lekker
weer, gaan we niet golfen...
Nonsens! Terechte beslissing. Het
was gewoon TE HEET.
Hierdoor werd het schema wel doorgeschoven, wat
voor sommige teams voor wat problemen zorgden.
Maar alles kwam goed...
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Adverteerdersdag 14 juli
Op 14 juli jl. is er voor onze adverteerders een clinic
georganiseerd (tel even alle adverteerders in de
Teeshot en je snapt dat deze bedrijven ons een warm
hart toedragen). Voor sommigen kunnen we wat
“terug” doen. Bij een bakker kun je de vlaaien halen,
bij een supermarkt de broodjes enz. Maar wat doe
je met een autobedrijf? Iedereen daar verplicht naar
toe? Nieuwe auto? Dan een Mercedes?
 
De adverteerders waar we als club niet kunnen in-
kopen, zijn benaderd en uiteindelijk waren er 7
personen voor de clinic en 3 gasten die de golfsport
al machtig waren.
Jonkers Auto: Eric Stevens en zijn vrouw Greetje;
Van Wijk en Partners: Herbert de Bock en Peter van
Gerven;
Van Wezel: Jan van Wezel en kennis/vriendin Lotte;
Koolen: Jos Koolen
Anita van Overveld en haar man Willem Pieters
moesten op het laatste moment verstek laten gaan
vanwege 2 begrafenissen.
Hans van Hoof en Theo Peeters met zijn neef Jeroen
Peeters hebben een rondje gegolfd.
 
Het weer zag eruit alsof het ieder moment met
bakken uit de hemel zou komen, maar we hielden
het gelukkig de hele middag droog.
Ontvangst met een kopje koffie of thee met iets
lekkers. Kees van de Heijden, Piet Janse en Jac
Jenneskens deden de clinic, in 2 groepjes verdeeld.
Piet deed het putten en Kees en Jac samen eerst
het approachen en daarna de swing/teeshot.
We zaten gezellig met z'n allen aan één lange tafel
zodat iedereen iedereen kon zien en spreken en
tegelijk uitkijken over hole 9, 1 en 2.
 
Naderhand was het ook erg gezellig, eigenlijk alsof
men wel veel langer zou willen blijven zitten. Ieder-
een kreeg nog een drankje aangeboden van de club.
We (de clinic begeleiders, mijn Peter als bestuurslid
en omdat hij allerlei apparaten kon bedienen, en ik)
zaten ook aan de lange tafel. Piet bediende de bar
en ik serveerde de drankjes. Ze waren echt onze
gasten. Hulde aan Piet Janse, Kees van der Heijden
en Jac Jenneskens voor het geven van de clinic.
Iedereen die ik sprak, was reuze enthousiast.
Gastafwasser: Gea Bloemen
 
Matchplay kampioenschap
Jan François. Clubkampioen. Gouden medaille.
Toon Wijnen. Geweldige tweede. Zilver.
Barend Braaksma: Bronzen medaille.
 
Theo Peeters had er meer
van verwacht; maar je
staat wel mooi op de foto.
En de Strokeplay komt er
nog aan.
Alle drie: Van Harte Profi-
ciat” Ook aan alle deelne-
mers.
 
 

- 21 -



Oplossing bal out of bounds
Een bal is in indien enig deel van de bal boven de
baan hangt (Regel 18.2a). Het goede antwoord is
dus b), de bal is in en niet out of bounds.

Strokeplay kampioenschap
Net terug van de strokeplay wedstrijd. Drie dames
en 18 heren. Ja, je leest het goed. Hoezo zo weinig? 
Laat ik eens wat redenen geven, die ik in het club-
huis heb opgevangen:
Ik doe niet mee, want ik heb toch geen kans om te
winnen.
Ik vind 36 holes te veel.
Het is een weekend.
Ik ben bang dat mijn handicap omhoog gaat.
Ben de laatste tijd niet zo in vorm.
 
Hierop wil ik eens wat commentaar geven.
Als iedereen zo denkt, dan kunnen we net zo goed
de clubkampioenschappen met 6 spelers spelen. De
namen kan ik dan nu wel geven. Deze reden vind
ik complete onzin. Of ben je bang om te verliezen?
Als je op een grote baan speelt, dan zijn daar 18
holes even ver als de 36 bij ons. Dus....
Eén weekend per jaar! En de data zijn al heel lang
bekend. Of moeten we de eerste wedstrijd op
maandagochtend spelen en 14 dagen daarna op
woensdagmiddag?
Ik zou zeggen: ”Ga dammen!”
Misschien ben je volgend jaar wel in vorm. Schrijf
je dan wel in?
 
Gelukkig waren er wel 2 nieuwe leden Ben Radema-
kers en Jos Sluijs. Zij durfden het wel aan. Dat zijn
echte golfers. Hebben zij gewonnen? Neen. Maar ze
deden wel mee. Hebben lekker gegolfd en hier heb
ik veel meer respect voor dan voor alle “golfers“,
die het hebben laten afweten. Strokeplay kampi-
oenschappen als niemand mee doet? Ik doe volgend
jaar weer mee en Ben en Jos ook. Of we kans
hebben?
 
En dames?
Zie zo vaak dames op de baan, maar bij de club-
kampioenschappen zie ik er maar 3. Leuk dat jullie
er bij waren: Lidy, Lenie en Gerrie!

 
Waar was de rest. Hebben
zij dezelfde smoesjes als
hierboven beschreven?
 
 
 
Voor de wedstrijd uitslag:
zie de website.
 Jan, Theo en Barend: “-
Proficiat”! Hulde! Ook
voor nummer 4 t/m 18.
Echte golfers.
En natuurlijk dank voor de

wedstrijdcommissie.
 
Maar... we zijn een club
met “ouderen”. Toch de
wedstrijd een andere
vorm geven?
Toch meer "reclame”

maken voor de clubkampioenschappen?
Meer dames uitnodigen?
Ik laat het graag aan de wedstrijdcommissie over.
 
Reanimatie
Op dit moment zijn er 20 leden die een Reanima-
tie-cursus hebben gevolgd. De lijst hangt op het
mededelingenbord. Misschien zijn er nog meer
personen die de cursus (op kosten van de vereni-
ging) willen volgen. Opgeven kan bij Martin Postma.
 
En dat deze mensen belangrijk zijn, zal zeker Paul
van Velthoven beamen.
 
Nou. De Afwasteil weer vol.
Ik loop nog even naar de toiletruimte/afwasplaats.
Ga alles weer netjes afwassen en opruimen. Zal blij

zijn als ik weer een gewo-
ne vaatwasser heb.
 
Nog even zonder woor-
den.
 
Hans Berkers

Vriendinnendag 2019
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